
Minnesanteckningar  

Skolrådsmöte 2025-01-27 

 

Närvarande:  

Jenny Kangas Åk 6 

Josefine Norén Åk 5 

Angelica Brink Åk 2 

Tove Hagström Åk 1 

Annika Tillander Berg rektor 

Frånvarande: 

Representant från F, 3, 4 

 

Angelica Brink skrev minnesanteckningarna! 

 

 

1. Punkter från skolrådsrepresentanter: 

 

a. Inrymningsplan  

- En inrymningsplan finns på skolan och samarbete med förskolan finns. Det finns i dagsläget 

inte någon planering för att detta ska övas med eleverna. Detta för att det kan skapa oro och 

rädsla hos många elever. Huvudsaken är att all personal på skolan vet vad som gäller. En 

central rutin (med hjälp av Cosafe) arbetas fram på kommunnivå, men detta är inte klart 

ännu. 

 

b. De små rummen på fritids 

- En ny rutin för de små uppehållsrummen på fritids som går att stänga. Inga elever får vara 

ensamma i dessa rum utan dörren ska vara öppen. De gånger som dörren är stängd är det 

alltid en vuxen närvarande i rummet. 

 

 

 

2. Utvärdering av Öppet hus 3/12-24 kl. 14.00-16.00 

- Positivt från föräldrar  

- Förslag från Tove Hagström att lägga öppet hus senare på dagen så att fler föräldrar har chans 

att närvara. Ger exempel från Stenhagenskolan som hade öppet hus mellan 17-18:30 där 

eleverna sedan fick ledigt en skoldag som kompensation. Annika tar med förslaget till 

personalen. Frågan lyfts igen vid nästa skolråd. 

 

 

3. Lokal trygghetsenkät 

- Mycket positiva svar på den lokala trygghetsenkäten som genomförts av eleverna. Resultatet 

visar på att tryggheten har ökat vilket är väldigt glädjande. 

 



4. Aktivitetsdag (fd Fixardag)? 

- Skolrådsrepresentanterna ska skicka ut en fråga till alla föräldrar i sina plattformar om 

intresse finns att ha en aktivitetsdag (tidigare kallat fixardag). 

- Denna dag behöver inte innefatta arbete för föräldrarna utan kan bli en dag där vi träffas för 

gemensamma aktiviteter. 

- Förslag att köra aktiviteter utomhus och kanske ha en Kahoot- en utmaning med frågor om 

vad eleverna lärt sig under terminen- kul förslag!       

- Till nästa möte har samtliga representanter sammanställt om intresse för en sådan dag finns 

hos föräldrarna. 

 

5. IBIS 

- IBIS-arbetet på skolan fortsätter. Annika meddelar att det fungerar bra-speciellt med de yngre 

eleverna. Lite svårare att få med de äldre klasserna då de ”hänger ” kvar i det gamla och 

behöver påminnas.  

- Fler förväntansmatriser (Korridor & trappa samt toalett är klar) kommer snart, nästa är nu 

matsalen. Personalen kommer att spela in en film på nästa APT. Den ska sedan visas i alla 

klasser. Filmen kommer visa hur man ska bete sig och hur man inte ska bete sig.  

 

 

6. Nationella prov  

 

- NP för årskurs 3 samt 6 drar snart igång.  

- Nytt för åk 6 är att två av tre ämnen kommer att genomföras digitalt.  

- För årskurs 3 är det som tidigare.  

- Långsiktigt ska alla NP ska genomföras digitalt. Skolan och Uppsala kommun arbetar nu fram 

ett system för att sambedömning av proven ska ske så rättssäkert som möjligt genom ett 

samarbete med andra skolor där man ”byter” prov och inte bedömer sina egna elevers prov. 

Sambedömning har skolan haft några år redan men nytt är som sagt de digitala proven där 

man måste ha ett annat system. 

 

7. Övrig information 

- Annika meddelar också att vi nu har en skolkurator på plats varje vecka (torsdagar) samt en 

skolsköterska (onsdagar). Information har gått ut via Unikum till vårdnadshavare. 

- Kommande föräldramöte (4 feb) kommer att ha ett nytt upplägg s.k. Cafédialog som innebär 

att vårdnadshavare kommer att sitta i mindre grupper och diskutera frågor som skolan tagit 

fram. Detta för att vi som vårdnadshavare ska få framföra vad vi vill att skolan informerar om 

samt vad framtida föräldramöten ska innehålla. 

- Annika påminner också om att det är viktigt att vi vårdnadshavare svarar på de enkäter som 

skickas ut från kommunen. Detta är ett viktigt underlag för skolans arbete framåt. Dessa har 

skickats ut via mejl till alla. 

- Förslag från Jenny Kangas om sk. ”vänskola”. Annika har tänkt i dessa banor redan och tar 

med förslaget till arbetslagen för vidare diskussion. Upplägget är att man har en annan skola 

som man kan byta erfarenheter med, både för lärarna och för eleverna. Kul!       

 

8. Nästa skolrådsmöte 

- Måndag 24 februari kl. 17.30-18.30 

 


